
   
 

   
 

Zápis 
z 3. zasedání Akademického senátu FTOP ze dne 23. 4. 2024 

 

Přítomni: Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D., Ing. Radek Škarohlíd, Ph.D., Ing. Veronika Váchová, Ph.D., 

Ing. Eliška Purkarová, Ph.D., Ing. Jaromír Valtr, Ing. Hana Skálová, Bc. Adam Loos, Bc. Eliška Páleníčková 

Omluveni: Ing. Josef Farták, Ph.D. 

Hosti: doc. Ing. Tomáš Hlinčík, Ph.D. 

Schválený program (8/0/0) 
1. Projednání a hlasování o schválení akreditace bakalářského studijního programu Udržitelná mobilita 
2. Diskuse ke stávajícím podmínkám podávání VIGA projektů s proděkanem pro VaV doc. Hlinčíkem 
3. Vyhodnocení anket (Bc. Eliška Páleníčková a Bc. Adam Loos) 
4. Informace z KD 
5. Různé 

 

1.  Projednání a hlasování o schválení akreditace bakalářského studijního programu Udržitelná mobilita 

Proběhla diskuze o obsahu akreditačního spisu bakalářského studijního programu Udržitelná mobilita, který 

by měl být zajišťovaný VŠCHT společně s FS ČVUT. Senátoři AS FTOP navrhují, aby u některých předmětů, 

vyučovaných na VŠCHT, byli více zapojeni mladší akademičtí pracovníci. Vybrané předměty, kterých se to týká, 

byly zaslány garantovi studijního programu doc. Ing. Tomášovi Hlinčíkovi, Ph.D. a manažerovi projektu 

Ing. Danielu Maxovi, Ph.D. Dále se senátoři shodli na možném překryvu obsahů předmětů Technologie výroby 

bioplynu a biomethanu a Plynná biopaliva. Tento poznatek bude zaslán garantům příslušných předmětů. Dále 

se diskutovalo nad návazností na magisterské studijní programy, a to jak na VŠCHT, tak i na ČVUT.  

AS FTOP schválil akreditaci bakalářského studijního programu Udržitelná mobilita (7/0/1). 

2.  Diskuze ke stávajícím podmínkám podávání VIGA projektů s proděkanem pro VaV doc. Hlinčíkem 
Proběhla diskuse senátorů a proděkana pro VaV doc. Ing. Tomáše Hlinčíka, Ph.D., která se zaměřila na stávající 

podmínky podávaní VIGA projektů a jejich hodnocení. AS FTOP navrhuje diskuzi ohledně výše režijních 

nákladů, které jsou zahrnuty do finančních položek těchto projektů. AS FTOP bude navrhovat otevření této 

diskuze i na AS VŠCHT. 

 

3. Vyhodnocení anket  
Bc. Eliška Páleníčková spolu s Bc. Adamem Loosem seznámili přítomné senátory s výsledky studentských 
anket. AS FTOP předá výsledky studentských anket vedoucím ústavů FTOP a doporučuje, aby akademičtí 
pracovníci reagovali a odpovídali na komentáře od studentů. 

4. Informace z KD 
Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D. seznámil přítomné senátory s informacemi z kolegia děkana proběhlého 2. 4. 2024.  

5. Různé  
Nikdo z přítomných senátorů neměl další téma k diskusi. 

 

 

 

Zapsala Za správnost 
Ing. Hana Skálová  Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D. 

 


